



Belastingdienst

Tarieven, bedragen en percentages loonheffingen vanaf 1 januari 2025

Bijlage bij de Nieuwsbrief
Loonheffingen 2025

12 december 2024

Tarieven, bedragen en percentages loonheffingen vanaf 1 januari 2025

Inleiding

In deze cijferbijlage van de Nieuwsbrief Loonheffingen 2025 treft u de tarieven, bedragen en percentages aan ten behoeve van de loonheffingen voor het jaar 2025. Enkele van deze cijfers worden aan het eind van 2024 officieel vastgesteld. Voor zover daar nog een wijziging op komt, publiceren wij een nieuwe cijferbijlage.

Tabel 1 Schijventarief loonbelasting/premie volksverzekeringen

Schijf	Voor loon per jaar		Loonbelasting/premie volksverzekeringen	
	Van meer dan	Tot en met	Jonger dan de AOW-leeftijd	AOW-leeftijd en ouder, geboren in 1946 of later
1	€ 0	€ 38.441	35,82%	17,92%
2a	€ 38.441	€ 76.817	37,48%	37,48%
3	€ 76.817	–	49,50%	49,50%

Schijf	Voor loon per jaar		Loonbelasting/premie volksverzekeringen	
	Van meer dan	Tot en met	AOW-leeftijd en ouder, geboren in 1945 of eerder	
1	€ 0	€ 40.502	17,92%	
2b	€ 40.502	€ 76.817	37,48%	
3	€ 76.817	–	49,50%	

Het tarief van de schijven is als volgt samengesteld:

Schijf	Heffingscomponent	Jonger dan de AOW-leeftijd	AOW-leeftijd en ouder
1	premie AOW	17,90%	–
	premie Anw	0,10%	0,10%
	premie Wlz	9,65%	9,65%
	loonbelasting	8,17%	8,17%
	totaal schijf 1	35,82%	17,92%
2a en 2b	loonbelasting	37,48%	37,48%
3	loonbelasting	49,50%	49,50%

Tabel 2a/2b Heffingskortingen voor de loonbelasting/premie volksverzekeringen

Alle bedragen in deze tabel zijn op jaarbasis

Heffingskorting	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd of ouder		Bijzonderheid
	Bedrag	Percentage	Bedrag	Percentage	
Algemene heffingskorting	€ 3.068	–	€ 1.536	–	Voor loon tot € 28.406
Afbouw algemene heffingskorting	–	6,337%	–	3,170%	Voor loon vanaf € 28.406
Maximale afbouw	€ 3.068	–	€ 1.536	–	Maar niet meer dan € 76.817 Bereikt bij € 76.817
Arbeidskorting					
1e opbouwpercentage	–	8,053%	–	4,029%	Voor loon uit tegenwoordige dienstbetrekking tot € 12.169
1e opbouw maximaal	€ 980	–	€ 491	–	
2e opbouwpercentage	–	30,030%	–	15,023%	Voor loon uit tegenwoordige dienstbetrekking vanaf € 12.169 tot € 26.288
2e opbouw maximaal	€ 4.240	–	€ 2.121	–	
3e opbouwpercentage	–	2,258%	–	1,130%	Voor loon uit tegenwoordige dienstbetrekking vanaf € 26.288
3e opbouw maximaal	€ 379	–	€ 190	–	Bereikt bij € 43.071
Totale arbeidskorting maximaal	€ 5.599	–	€ 2.802	–	
Afbouw arbeidskorting	–	6,510%	–	3,257%	Voor loon uit tegenwoordige dienstbetrekking vanaf € 43.071
Maximale afbouw	€ 5.599	–	€ 2.802	–	Bereikt bij € 129.078
Jonggehandicapten-korting	€ 909	–	€ 456	–	
Ouderenkorting	–	–	€ 2.035	–	Voor loon tot € 45.308
Afbouw ouderenkorting	–	–	–	15,000%	Voor loon vanaf € 45.308
Maximale afbouw	–	–	€ 2.035	–	Bereikt bij € 58.875
Alleenstaande-ouderenkorting	–	–	€ 531	–	

Tabel 3 Tabel voor artiesten en buitenlandse beroepssporters

Voor een	Percentage
Artiest die in Nederland woont	35,82%
Artiest die in het buitenland woont	20,00%
Buitenlandse groep en buitenlandse beroepssporters uit een niet-verdragsland	20,00%

Tabel 4 Tabel voor aannemers van werk, thuiswerkers, sekswerkers en gelijkgestelden

	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd en ouder	
Loonheffingskorting van toepassing	Nee	Ja	Nee	Ja
Percentage	35,00%	6,00%	17,00%	0,00%

Tabel 5.1 Eindheffing – Werknemer is belasting- en premieplichtig

Werknemer woont in Nederland, België, Suriname of op Aruba

Bij een jaarloon tot	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1946 of later		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1945 of eerder	
	Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja	Nee	Ja	Nee	Ja
<i>Tabeltarief</i>	<i>'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is</i>					
€ 8.566	55,80%	0,00%	21,80%	0,00%	21,80%	0,00%
€ 38.442	55,80%	55,80%	21,80%	21,80%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	21,80%	21,80%
€ 76.818	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%
hoger	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%
<i>Enkelvoudig tarief</i>	<i>'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is</i>					
€ 8.566	35,82%	0,00%	17,92%	0,00%	17,92%	0,00%
€ 38.442	35,82%	35,82%	17,92%	17,92%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	17,92%	17,92%
€ 76.818	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%
hoger	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%

Tabel 5.2 Eindheffing – Werknemer is uitsluitend premieplichtig

Werknemer woont in Nederland, België, Suriname of op Aruba

Bij een jaarloon tot	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1946 of later		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1945 of eerder	
	Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja	Nee	Ja	Nee	Ja
<i>Tabeltarief</i>	<i>'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is</i>					
€ 8.566	38,20%	0,00%	10,80%	0,00%	10,80%	0,00%
€ 38.442	38,20%	38,20%	10,80%	10,80%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	10,80%	10,80%
€ 76.818	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
hoger	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
<i>Enkelvoudig tarief</i>	<i>'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is</i>					
€ 8.566	27,65%	0,00%	9,75%	0,00%	9,75%	0,00%
€ 38.442	27,65%	27,65%	9,75%	9,75%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	9,75%	9,75%
€ 76.818	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
hoger	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%

Tabel 5.3 Eindheffing – Werknemer is uitsluitend belastingplichtig

Werknemer woont in Nederland, België, Suriname of op Aruba

Bij een jaarloon tot	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1946 of later		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1945 of eerder	
	Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja	Nee	Ja	Nee	Ja
Tabeltarief	'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is					
€ 8.566	8,80%	0,00%	8,80%	0,00%	8,80%	0,00%
€ 38.442	8,80%	8,80%	8,80%	8,80%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	8,80%	8,80%
€ 76.818	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%
hoger	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%
Enkelvoudig tarief	'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is					
€ 8.566	8,17%	0,00%	8,17%	0,00%	8,17%	0,00%
€ 38.442	8,17%	8,17%	8,17%	8,17%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	8,17%	8,17%
€ 76.818	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%
hoger	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%

Tabel 5.4 Eindheffing – Als er sprake is van premieplicht volksverzekeringen met inhouding van bijdrage Zwv

Voor wonen in alle landen, voor alle leeftijden

Bij een jaarloon tot	Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja
€ 8.566	60,70%	0,00%
€ 38.442	60,70%	60,70%
€ 75.865	65,40%	65,40%
€ 76.818	59,90%	59,90%
hoger	98,00%	98,00%

Tabel 5.5 Eindheffing – Bij toepassing van anoniementarief

Voor alle vormen van heffingsplicht, voor wonen in alle landen, voor alle leeftijden

Tariefsoort	Percentage
Tabeltarief	108,30%
Enkelvoudig tarief	52,00%

Tabel 5.6 Eindheffing – Voor aannemers van werk, thuiswerkers, sekswerkers en gelijkgestelden

Voor alle vormen van heffingsplicht, voor wonen in alle landen

Tariefsoort	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd en ouder	
	Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja	Nee	Ja
Tabeltarief	53,80%	6,30%	20,40%	0,00%
Enkelvoudig tarief	35,00%	6,00%	17,00%	0,00%

Tabel 6.1 Eindheffing – Werknemer is belasting- en premieplichtig

Werknemer woont in landenkring of derdeland, anders dan in Nederland, België, Suriname of op Aruba

Bij een jaarloon tot	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1946 of later		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1945 of eerder	
	Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja	Nee	Ja	Nee	Ja
Tabeltarief	'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is					
€ 4.666	nvt	nvt	21,80%	0,00%	21,80%	0,00%
€ 6.614	55,80%	0,00%	nvt	nvt	nvt	nvt
€ 38.442	55,80%	55,80%	21,80%	21,80%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	21,80%	21,80%
€ 76.818	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%
hoger	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%
Enkelvoudig tarief	'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is					
€ 4.666	nvt	nvt	17,92%	0,00%	17,92%	0,00%
€ 6.614	35,82%	0,00%	0,00%	nvt	nvt	nvt
€ 38.442	35,82%	35,82%	17,92%	17,92%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	17,92%	17,92%
€ 76.818	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%
hoger	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%

Tabel 6.2 Eindheffing – Werknemer is uitsluitend premieplichtig

Werknemer woont in landenkring of derdeland, *anders* dan in Nederland, België, Suriname of op Aruba

Bij een jaarloon tot	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1946 of later		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1945 of eerder	
	Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja	Nee	Ja	Nee	Ja
<i>Tabeltarief</i>	<i>'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is</i>					
€ 4.666	nvt	nvt	10,80%	0,00%	10,80%	0,00%
€ 6.614	38,20%	0,00%	nvt	nvt	nvt	nvt
€ 38.442	38,20%	38,20%	10,80%	10,80%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	10,80%	10,80%
€ 76.818	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
hoger	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
<i>Enkelvoudig tarief</i>	<i>'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is</i>					
€ 4.666	nvt	nvt	9,75%	0,00%	9,75%	0,00%
€ 6.614	27,65%	0,00%	nvt	nvt	nvt	nvt
€ 38.442	27,65%	27,65%	9,75%	9,75%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	9,75%	9,75%
€ 76.818	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
hoger	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%

Tabel 6.3 Eindheffing – Werknemer is uitsluitend belastingplichtig

Werknemer woont in landenkring of derdeland, *anders* dan in Nederland, België, Suriname of op Aruba

Bij een jaarloon tot	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1946 of later		AOW-leeftijd of ouder geboren in 1945 of eerder	
	Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja	Nee	Ja	Nee	Ja
<i>Tabeltarief</i>	<i>'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is</i>					
€ 4.666	nvt	nvt	8,80%	0,00%	8,80%	0,00%
€ 6.614	8,80%	0,00%	nvt	nvt	nvt	nvt
€ 38.442	8,80%	8,80%	8,80%	8,80%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	8,80%	8,80%
€ 76.818	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%	59,90%
hoger	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%	98,00%
<i>Enkelvoudig tarief</i>	<i>'nvt' betekent dat de desbetreffende schijf voor die leeftijdsgroep niet van toepassing is</i>					
€ 4.666	nvt	nvt	8,17%	0,00%	8,17%	0,00%
€ 6.614	8,17%	0,00%	nvt	nvt	nvt	nvt
€ 38.442	8,17%	8,17%	8,17%	8,17%	nvt	nvt
€ 40.503	nvt	nvt	nvt	nvt	8,17%	8,17%
€ 76.818	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%	37,48%
hoger	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%	49,50%

Tabel 6.4 Eindheffing – Als er sprake is van premieplicht volksverzekeringen met inhouding van bijdrage Zvw

(Gelijk aan tabel 5.4)

Voor wonen in alle landen, voor alle leeftijden

Bij een jaarloon tot	Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja
€ 8.566	60,70%	0,00%
€ 38.442	60,70%	60,70%
€ 75.865	65,40%	65,40%
€ 76.818	59,90%	59,90%
hoger	98,00%	98,00%

Tabel 6.5 Eindheffing – Bij toepassing van anoniementarief

Voor alle vormen van heffingsplicht, voor wonen in alle landen, voor alle leeftijden

Tariefsoort	Percentage
Tabeltarief	108,30%
Enkelvoudig tarief	52,00%

Tabel 6.6 Eindheffing – Voor aannemers van werk, thuiswerkers, sekswerkers en gelijkgestelden

Voor alle vormen van heffingsplicht, voor wonen in alle landen

Tariefsoort	Jonger dan de AOW-leeftijd		AOW-leeftijd en ouder	
	Loonheffingskorting van toepassing		Loonheffingskorting van toepassing	
	Nee	Ja	Nee	Ja
Tabeltarief	53,80%	6,30%	20,40%	0,00%
Enkelvoudig tarief	35,00%	6,00%	17,00%	0,00%

Tabel 7 Afdrachtvermindering speur- en ontwikkelingswerk (S&O)

	Schijfbedrag S&O-loon	Percentage
De afdrachtvermindering bedraagt in de 1e schijf	tot en met € 380.000	36%
Voor starters bedraagt de (verhoogde) afdrachtvermindering in de 1e schijf	tot en met € 380.000	50%
De afdrachtvermindering over het meerdere bedraagt in de 2e schijf	meer dan € 380.000	16%

Tabel 8 Minimumuurloon per 1 januari 2025

Het minimumuurloon wordt per 1 januari en per 1 juli bijgesteld.

Kijk voor de meest actuele cijfers op rijksoverheid.nl

Leeftijd	Percentage	Per uur
21 jaar en ouder	100,0%	€ 14,06
20 jaar	80,0%	€ 11,25
19 jaar	60,0%	€ 8,44
18 jaar	50,0%	€ 7,03
17 jaar	39,5%	€ 5,55
16 jaar	34,5%	€ 4,85
15 jaar	30,0%	€ 4,22
20 jaar bbl	61,5%	€ 8,65
19 jaar bbl	52,5%	€ 7,38
18 jaar bbl	45,5%	€ 6,40
17 jaar bbl	39,5%	€ 5,55 gelijk aan niet-bbl
16 jaar bbl	34,5%	€ 4,85 gelijk aan niet-bbl
15 jaar bbl	30,0%	€ 4,22 gelijk aan niet-bbl

Tabel 9 Premies werknemersverzekeringen

Soort premie	Percentage
Premie AWf laag	2,74%
Premie AWf hoog	7,74%
Gedifferentieerde premie Whk	Zie mededeling of beschikking
Gedifferentieerde premie Aof laag	6,28%
Gedifferentieerde premie Aof hoog	7,64%
Opslag Wko	0,50%
Ufo premie	0,68%
Grootte van de werkgever: afhankelijk van uw premieloonsom in 2023	
Gemiddeld premieloon werknemer	€ 39.600
Kleine werkgever: tot en met 25x gemiddeld premieloon	≤ € 990.000
Middelgrote werkgever: tot en met 100x gemiddeld premieloon	≤ € 3.960.000
Grote werkgever: meer dan 100x gemiddeld premieloon	€ 3.960.000

**Tabel 10 Sectorale premies voor de gedifferentieerde premie Whk
(voor kleine werkgevers)**

Sectorcode	Sector	WGA	ZW-flex	Totaal
1	Agrarisch bedrijf	0,63%	0,36%	0,99%
2	Tabakverwerkende industrie	0,98%	0,41%	1,39%
3	Bouwbedrijf	0,72%	0,32%	1,04%
4	Baggerbedrijf	0,79%	0,18%	0,97%
5	Houten emballage-industrie, houtwaren- en borstelindustrie	0,90%	0,48%	1,38%
6	Timmerindustrie	0,47%	0,39%	0,86%
7	Meubel- en orgelbouwindustrie	0,85%	0,47%	1,32%
8	Groothandel in hout, zagerijen, schaverijen en houtbereidingsindustrie	0,63%	0,55%	1,18%
9	Grafische industrie	1,04%	0,51%	1,55%
10	Metaalindustrie	0,88%	0,47%	1,35%
11	Elektrotechnische industrie	0,61%	0,27%	0,88%
12	Metaal-en technische bedrijfstakken	0,76%	0,41%	1,17%
13	Bakkerijen	1,22%	0,76%	1,98%
14	Suikerverwerkende industrie	1,64%	0,69%	2,33%
15	Slagersbedrijven	1,06%	0,77%	1,83%
16	Slagers overig	1,59%	0,54%	2,13%
17	Detailhandel en ambachten	0,98%	0,70%	1,68%
18	Reiniging	2,75%	1,15%	3,90%
19	Grootwinkelbedrijf	0,97%	0,40%	1,37%
20	Havenbedrijven	0,64%	0,61%	1,25%
21	Havenclassificeerders	1,86%	0,54%	2,40%
22	Binnenscheepvaart	0,69%	0,49%	1,18%
23	Visserij	0,78%	0,31%	1,09%
24	Koopvaardij	0,56%	0,34%	0,90%
25	Vervoer KLM	0,81%	0,68%	1,49%
26	Vervoer NS	0,81%	0,68%	1,49%
27	Vervoer posterijen	1,12%	0,82%	1,94%
28	Taxivervoer	2,46%	1,39%	3,85%
29	Openbaar Vervoer	0,86%	0,63%	1,49%
30	Besloten busvervoer	0,94%	0,37%	1,31%
31	Overig personenvervoer te land en in de lucht	0,43%	0,54%	0,97%
32	Overig goederenvervoer te land en in de lucht	0,78%	0,69%	1,47%
33	Horeca algemeen	0,75%	0,66%	1,41%
34	Horeca catering	1,62%	1,28%	2,90%
35	Gezondheid, geestelijke en maatschappelijke belangen	0,94%	0,72%	1,66%
38	Banken	0,72%	0,36%	1,08%
39	Verzekeringswezen	0,27%	0,24%	0,51%

Sectorcode	Sector	WGA	ZW-flex	Totaal
40	Uitgeverij	0,85%	0,43%	1,28%
41	Groothandel I	0,65%	0,40%	1,05%
42	Groothandel II	0,74%	0,52%	1,26%
43	Zakelijke Dienstverlening I	0,67%	0,36%	1,03%
44	Zakelijke Dienstverlening II	0,42%	0,39%	0,81%
45	Zakelijke Dienstverlening III	0,56%	0,45%	1,01%
46	Zuivelindustrie	1,43%	0,81%	2,24%
47	Textielindustrie	0,99%	0,38%	1,37%
48	Steen-, cement-, glas- en keramische industrie	1,31%	0,55%	1,86%
49	Chemische industrie	1,24%	0,62%	1,86%
50	Voedingsindustrie	1,11%	0,60%	1,71%
51	Algemene industrie	1,07%	0,62%	1,69%
52	Uitzendbedrijven	2,68%	3,23%	5,91%
53	Bewakingsondernemingen	1,29%	1,18%	2,47%
54	Culturele instellingen	0,68%	0,50%	1,18%
55	Overige takken van bedrijf en beroep	0,98%	0,63%	1,61%
56	Schildersbedrijf	1,04%	0,43%	1,47%
57	Stukadoorsbedrijf	1,11%	0,46%	1,57%
58	Dakdekkersbedrijf	1,27%	0,61%	1,88%
59	Mortelbedrijf	0,99%	0,85%	1,84%
60	Steenhouwersbedrijf	1,11%	0,46%	1,57%
61	Overheid, onderwijs en wetenschappen	0,88%	0,20%	1,08%
62	Overheid, rijk, politie en rechterlijke macht	1,04%	0,16%	1,20%
63	Overheid, defensie	0,88%	0,19%	1,07%
64	Overheid, provincies, gemeenten en waterschappen	0,98%	0,26%	1,24%
65	Overheid, openbare nutsbedrijven	0,85%	0,18%	1,03%
66	Overheid, overige instellingen	0,82%	0,17%	0,99%
67	Werk en (re)Integratie	2,81%	0,94%	3,75%
68	Railbouw	0,97%	0,33%	1,30%
69	Telecommunicatie	0,74%	0,59%	1,33%
in 64 en 66	Vervangende premie voor WSW-werknemers	0,83%	0,50%	1,33%

Tabel 11 Loontijdvakbedragen maximumpremieloon en maximumbijdrageloon

Loontijdvakmaxima zijn gelijk voor de werknemersverzekeringen en de Zorgverzekeringswet

Dag	Week	4 weken	Maand	Kwartaal	Jaar
€ 291,78	€ 1.458,92	€ 5.835,69	€ 6.322,00	€ 18.966,00	€ 75.864,00

Tabel 12 Overige normbedragen en percentages

Onderwerp	Bedrag	Percentage
Zorgverzekeringswet		
• werkgeversheffing Zvw		6,51%
• inhouding van bijdrage Zvw		5,26%
• zeevarenden (waaronder ook deelvisser)		0,00%
Minimumbedrag gebruikelijk loon voor aandeelhouders met aanmerkelijk belang	€ 56.000,00	
Eindheffing doorlopend afwisselend gebruik bestelauto (per jaar)	€ 438,00	
Eindheffing verstrekkingen aan niet-werknemers		
• waarde maximaal	€ 136,00	45,00%
• waarde meer dan	€ 136,00	75,00%
Pseudo-eindheffing bij vertrekvergoedingen hoger dan	€ 680.000,00	75,00%
Pseudo-eindheffing bij RVU (voor drempelvrijstelling, zie tabel 14)		52,00%
Afkoopsommen van lijfrenten belast, als afkoop meer is dan	€ 5.429,00	52,00%
Maximaal pensioengevend loon	€ 137.800,00	
Franchise	€ 18.475,00	
Anoniementarief		52,00%
Machtiging lager percentage tabel bijzondere beloningen als afwijking met te betalen inkomstenbelasting minimaal bedraagt	€ 227	10,00%
Inkomensgrens loonheffing voor 30%-regeling		
• loon werknemer met specifieke deskundigheid	€ 46.660,00	
• loon werknemer met specifieke deskundigheid die nog geen 30 jaar is	€ 35.468,00	
Aftopping 30%-regeling Wet normering topinkomens (WNT-norm)	€ 246.000,00	
Vrijwilligersregeling (geen loon), zie paragraaf 18.20		
• normbedrag per jaar	€ 2.100,00	
• normbedrag per maand	€ 210,00	
• normbedrag per uur voor 21 jaar en ouder	€ 5,60	
• normbedrag per uur bij jonger dan 21 jaar	€ 3,30	
Waarde vrije verstrekking ziektekostenregeling, zie par. 21.1.1. Maximaal	€ 27,00	
Waarde van maaltijden Bijtelling per ontbijt/lunch/diner	€ 3,95	
Waarde van huisvesting en inwoning Bijtelling per dag	€ 6,80	
Artiestenregeling: consumpties tijdens werktijd, onbelaste vergoeding per dag	€ 0,55	
Artiestenregeling: maximumbedrag kleinevergoedingsregeling	€ 163,00	

Tabel 13 Normbedragen en percentages werkkostenregeling

Onderwerp	Bedrag	Percentage
Vrije vergoeding per kilometer Gerichte vrijstelling, zie paragraaf 23.1.1	€ 0,23	
Vrije vergoeding thuiswerken Gerichte vrijstelling, zie paragraaf 23.1.2	€ 2,40	
Verhuiskostenvergoeding Gerichte vrijstelling, zie paragraaf 22.2.7	€ 7.750,00	
Producten eigen bedrijf Gerichte vrijstelling, zie paragraaf 4.5	€ 500,00	20,00%
Expatrieregeling Gerichte vrijstelling, zie paragraaf 19.4		30,00%
Eindheffing werkkostenregeling		80%
Vrije ruimte: percentage van het totale loon loonbelasting/volksverzekeringen		
• tot en met een totaal fiscaal loon van € 400.000		2,00%
• over het meerdere		1,18%

Tabel 14 RVU-drempelvrijstelling

	Jaar	Bedrag
RVU-drempelvrijstelling, maandbedrag, max. 36 maanden	2021	€ 1.847
In 2025 rekent u voor uitkeringstijdvakken voor ná 2025 ook met het bedrag van 2025. In de volgende jaren herrekent u het drempelvrijstellingsbedrag voor die jaren nadat het bedrag geïndexeerd is.	2022	€ 1.874
	2023	€ 2.037
	2024	€ 2.182
	2025	€ 2.273

Tabel 15 Loonkostenvoordelen

Loonkostenvoordeel	Bedrag per verloond uur	Maximum-bedrag per jaar	Maximaal aantal jaren dat u het LKV voor dezelfde werknemer mag aanvragen
Oudere werknemer:			
• dienstbetrekking begonnen vóór 1 januari 2024	€ 3,05	€ 6.000	3
• dienstbetrekking begonnen in 2024	€ 1,35	€ 2.600	2
• dienstbetrekking begonnen in 2025	€ 1,35	€ 2.600	1
Arbeidsgehandicapte werknemer	€ 3,05	€ 6.000	3
Doelgroep banenafpraak en scholingsbelemmerden	€ 1,01	€ 2.000	3
Herplaatsen arbeidsgehandicapte werknemer	€ 3,05	€ 6.000	1

